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R O M Â N I A 
CONSILIUL  JUDE ŢEAN  TELEORMAN 

 
PROCES VERBAL  

 al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Teleorman  
din data de 12 februarie 2015 

 
 Bună ziua, stimaţi colegi, 
 Consiliul Judeţean Teleorman a fost convocat în şedinţă ordinară pentru astăzi, 12 
februarie 2015, prin dispoziţia nr. 37 din 5 februarie 2015. 

La şedinţă participă toţi consilierii în funcţie, şedinţa de consiliu este legal 
constituită, fiind astfel asigurat cvorumul de prezenţă necesar pentru desfăşurarea legală a 
acestei şedinţe ordinare. 
 
  Fiind şedinţă publică, aşa cum prevede Legea administraţiei publice locale, 
anunţul cu ordinea de zi a fost adus la cunoştinţă dumneavoastră şi locuitorilor judeţului 
Teleorman prin mass - media locală, fiind publicat şi pe site-ul Consiliului judeţean. 

 
Participă, în calitate de invitaţi, directori şi funcţionari publici din aparatul de 

specialitate al Consiliului judeţean, conducători ai unor instituţii din subordine, precum şi 
reprezentanţi ai presei scrise şi audio-vizuale. 

 
Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Teleorman, din data de 

29 ianuarie 2015, v-a fost pus la dispoziţie şi îl supun aprobării dumneavoastră. 
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 
În unanimitate de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean, din 29 ianuarie 2015. 
 

Doamnelor şi domnilor,  
În conformitate cu prevederile art. 43 alin. (1) coroborate cu cele ale art. 98 din 

Legea administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, am întocmit următorul proiect al ordinii de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind  actualizarea componenţei Comisiei de evaluare a 
persoanelor adulte cu handicap  Teleorman. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 

2. Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Centrului Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă Alexandria şi a Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 
Roşiorii de Vede. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
 
3. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Jude ţean Teleorman pentru 

executarea unor lucrări la imobilul situat în municipiul Alexandria, str . Ion 
Creangă, nr. 52-54, P+1, proprietate publică a judeţului Teleorman. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat pentru 

unele obiective de investiţii ce privesc reabilitarea şi/sau modernizarea 
drumurilor jude ţene. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Jude ţean 
Teleorman nr. 176 din 21 octombrie 2014. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea actelor adiţionale la Convenţia de 
colaborare nr. 162859/12.12.2014 şi la Convenţia de colaborare nr.  
162860/12.12.2014, aprobate prin Hotărârea Consiliului Judeţean Teleorman 
nr. 53 din 22 aprilie 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei sub formă de cotizaţie a 
Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean Teleorman, în calitate de 
membru asociat la Agenţia pentru Dezvoltare Regională „Sud Muntenia”, 
pentru anul 2015. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman  
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Alexandria pe anul 2015. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Spitalului de Pneumoftiziologie Roşiorii de Vede pe anul 2015. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
 

10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Spitalului de Psihiatrie Poroschia pe anul 2015. 

Ini ţiator: vicepreşedinte Bleajă Cornel 
 

11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  propriu al jude ţului 
Teleorman pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-2018. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman  
 

12.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, a 
numărului de personal şi a fondului salariilor de bază pe anul 2015 şi 
estimările pentru anii 2016-2018, ale instituţiilor şi serviciilor publice din 
subordinea Consiliului Judeţean Teleorman. 

Ini ţiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 

13.  Diverse.  
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Supun la vot proiectul ordinii de zi.  
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul ordinii de zi. 
 
Potrivit art. 117 litera “a” din Legea nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi 

completările ulterioare, proiectele de hotărâri de la ordinea de zi au fost avizate pentru 
legalitate de secretarul judeţului.  

Înainte de a merge mai departe, ţin să precizez că, în conformitate cu prevederile 
art. 46 din Legea nr. 215/2001, respectiv ale art. 77 din Legea nr. 393/2004, nu poate lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor înscrise pe ordinea de zi consilierul judeţean 
care fie personal, fie prin soţ, soţie, afini, rude până la gradul IV inclusiv, are interes 
patrimonial în problema supusă dezbaterii. 

Dacă avem asemenea cazuri, rog să ne fie aduse la cunoştinţă pentru ca abţinerea 
de la deliberarea şi adoptarea hotărârilor să fie consemnată în procesul verbal al acestei 
şedinţe. 

La primul punct de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
actualizarea componenţei Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap  
Teleorman. 

Rog pe domnul Vlad Eugen Ovidiu, preşedintele comisiei juridice să prezinte 
raportul de avizare.  

Domnul Vlad Eugen Ovidiu. 
Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind actualizarea 
componenţei Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap  Teleorman. 
  Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind actualizarea 
componenţei Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap  Teleorman. 

La punctul doi de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
schimbarea denumirii Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Alexandria şi a 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Roşiorii de Vede. 

Rog pe domnul Vlad Eugen Ovidiu, preşedintele comisiei juridice să prezinte 
raportul de avizare.  

Domnul Vlad Eugen Ovidiu. 
Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
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Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind schimbarea 
denumirii Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Alexandria şi a Centrului Şcolar 
pentru Educaţie Incluzivă Roşiorii de Vede. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind schimbarea 
denumirii Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă Alexandria şi a Centrului Şcolar 
pentru Educaţie Incluzivă Roşiorii de Vede. 

La punctul trei de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
acordul Consiliului Judeţean Teleorman pentru executarea unor lucrări la imobilul situat 
în municipiul Alexandria, str. Ion Creangă, nr. 52-54, P+1, proprietate publică a judeţului 
Teleorman. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind acordul 
Consiliului Judeţean Teleorman pentru executarea unor lucrări la imobilul situat în 
municipiul Alexandria, str. Ion Creangă, nr. 52-54, P+1, proprietate publică a judeţului 
Teleorman. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind acordul 
Consiliului Judeţean Teleorman pentru executarea unor lucrări la imobilul situat în 
municipiul Alexandria, str. Ion Creangă, nr. 52-54, P+1, proprietate publică a judeţului 
Teleorman. 
 La punctul patru de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea devizului general actualizat pentru unele obiective de investiţii ce privesc 
reabilitarea şi/sau modernizarea drumurilor judeţene. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
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- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 
voturi. 

- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
devizului general actualizat pentru unele obiective de investiţii ce privesc reabilitarea 
şi/sau modernizarea drumurilor judeţene. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
devizului general actualizat pentru unele obiective de investiţii ce privesc reabilitarea 
şi/sau modernizarea drumurilor judeţene. 
 La punctul cinci de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Teleorman nr. 176 din 21 octombrie 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Teleorman nr. 176 din 21 octombrie 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre.  

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 
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 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Teleorman nr. 176 din 21 octombrie 2014. 

La punctul şase de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea actelor adiţionale la Convenţia de colaborare nr. 162859/12.12.2014 şi la 
Convenţia de colaborare nr.  162860/12.12.2014, aprobate prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Teleorman nr. 53 din 22 aprilie 2011, cu modificările şi completările ulterioare.   

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
actelor adiţionale la Convenţia de colaborare nr. 162859/12.12.2014 şi la Convenţia de 
colaborare nr.  162860/12.12.2014, aprobate prin Hotărârea Consiliului Judeţean 
Teleorman nr. 53 din 22 aprilie 2011, cu modificările şi completările ulterioare.   
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea actelor 
adiţionale la Convenţia de colaborare nr. 162859/12.12.2014 şi la Convenţia de 
colaborare nr.  162860/12.12.2014, aprobate prin Hotărârea Consiliului Judeţean 
Teleorman nr. 53 din 22 aprilie 2011, cu modificările şi completările ulterioare.   

La punctul şapte de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, în calitate de membru asociat la Agenţia pentru Dezvoltare 
Regională „Sud Muntenia”, pentru anul 2015. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
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- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 
voturi. 

Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, în calitate de membru asociat la Agenţia pentru Dezvoltare Regională „Sud 
Muntenia”, pentru anul 2015. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 
  - Cine este pentru ? 

- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, în calitate de membru asociat la Agenţia pentru Dezvoltare Regională „Sud 
Muntenia”, pentru anul 2015. 

 La punctul opt de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judeţean de Urgenţă Alexandria 
pe anul 2015.   

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judeţean de Urgenţă Alexandria pe anul 
2015.   
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judeţean de Urgenţă Alexandria pe anul 
2015. 
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 La punctul nouă de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Pneumoftiziologie Roşiorii 
de Vede pe anul 2015. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Pneumoftiziologie Roşiorii de Vede pe 
anul 2015. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Pneumoftiziologie Roşiorii de Vede pe 
anul 2015. 

La punctul 10 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie Poroschia pe anul 
2015. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Neagu Florin. 
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 Domnule preşedinte, estimările sunt pentru anii 2016, 2017 şi 2018, la cele trei 
spitale sunt de cinci ori mai mari. Întrebarea este, de ce apare această discordanţă? Din 
punctul meu de vedere, o diferenţă de 2-3 procente este normală, dar totuşi, de cinci ori 
mai mult, de unde această diferenţă? De unde apar aceste estimări mai mari? 
 Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
 Noi, acum, am prezentat estimările pentru aceşti ani. Explicaţia este că noi aproape 
lună de lună rectificăm bugetele. Revenim mereu asupra acestor cifre pentru că, după 
cum ştiţi, spitalele au contracte cu Casa de Asigurări de Sănătate şi în urma actelor 
adiţionale pe care le încheie cu Casa şi cu Direcţia de Sănătate Publică aprobăm acest 
buget. Sigur, contractul cadru este făcut pe doi ani de zile. Dumneavoastră aţi ridicat 
această problemă a acestor estimări, dar acest lucru nu înseamnă că aceşti bani din 
estimări vor veni pentru anii 2016, 2017 şi 2018. Ar fi ideal să vină, dar aceştia vor fi 
alocaţi şi în funcţie de contractul cadru încheiat cu Casa de Asigurări de Sănătate şi de 
programele de sănătate gestionate de Spitalul Judeţean de Urgenţă Alexandria. 
 Domnul Savu Adrian. 
 Domnule preşedinte, poate că s-a făcut un studio privind starea de sănătate a 
populaţiei în urma contractelor încheiate cu casa de asigurări de sănătate şi sunt sume 
care ar putea să îmbunătăţească sistemul de sănătate. 
 Domnul Iliescu Alexandru. 
 Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi. 
 Situaţia se prezintă în felul următor: sistemul de sănătate este subfinanţat. Da, de 
aici vine diferenţa. Ceea ce vedeţi dumneavoastră în acest proiect, acestea sunt cifrele 
pentru ca sistemul de sănătate să funcţioneze normal, adică de cinci ori mai mulţi bani. 
Când spitalele fac calculul privind necesarul pentru a funcţiona normal sumele sunt de 
cinci ori mai mari, că vine contractul cadru şi li se dă de cinci ori mai puţin, aceasta este 
altă treabă. De aici vin problemele din sistemul sanitar. Aici avem dovada certă că este 
subfinanţat. 
 Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
 Vă mulţumesc. Dacă mai aveţi alte observaţii? 

Nemaifiind, vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de 
venituri şi cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie Poroschia pe anul 2015. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie Poroschia pe anul 2015. 

La punctul 11 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2015 şi estimările pentru anii 
2016-2018. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 



 10 

- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 
voturi. 

- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-
2018. 

S-a procedat la citirea şi supunerea la vot a fiecărui capitol, subcapitol, titlu, 
articol, alineat şi a fiecărei anexe, atât a bugetului propriu al judeţului Teleorman, pe anul 
2015, cât şi a estimărilor pentru anii 2016-2018. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre în integralitatea sa. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-
2018. 
 La punctul 12 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului 
salariilor de bază pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-2018, ale instituţiilor şi 
serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean Teleorman. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului salariilor de bază 
pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-2018, ale instituţiilor şi serviciilor publice din 
subordinea Consiliului Judeţean Teleorman. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
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- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului salariilor de bază 
pe anul 2015 şi estimările pentru anii 2016-2018, ale instituţiilor şi serviciilor publice din 
subordinea Consiliului Judeţean Teleorman. 

 
 În mape aţi avut şi două materiale de la Autoritatea Teritorială de Ordine Publică 
Teleorman, respectiv : 
 1. Informarea privind activitatea desfăşurată de Autoritatea Teritorială de Ordine 
Publică Teleorman, în trimestrul IV/2014 şi 
 2. Planul Strategic pentru anul 2015 cu privire la obiectivele ce trebuie îndeplinite 
de Inspectoratul de Poliţie al Judeţului Teleorman şi indicatorii de performanţă minimali. 
 Dacă aveţi observaţii sau propuneri referitoare la aceste materiale, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Pârjol George. 
 Domnule preşedinte, în acest raport, la pagina patru, se spune că Serviciul de 
poliţie rutieră îşi propune să identifice marcajele de pe drumurile judeţene. Vroiam să 
aduc demult la cunoştinţă că la nivel comunal, pe drumurile judeţene nu sunt identificate 
corespunzător satele din interiorul comunelor. 
 Astfel, aş propune ca în procesul de identificare a marcajelor să introducă şi 
identificarea acestor marcaje de delimitare a satelor. 
 Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
 Domnule, haideţi să lămurim o problemă. Avem o solicitare către Inspectoratul 
Judeţean de Poliţie privind lipsa acestor marcaje şi a aspectelor precizate acum. Avem un 
necesar cu aceste lipsuri şi probabil vor fi rezolvate.  
 În legătură cu ceea ce spuneţi dumneavoastră cu lipsa plăcuţelor de identificare a 
satelor, nu intră în competenţa noastră. Consiliile locale trebuie să facă demersurile 
necesare pentru a putea beneficia de acele plăcuţe de delimitare a satelor, intră în 
competenţa respectivei comune. 
 Domnul Savu Adrian. 
 Domnule preşedinte, doresc să vin şi eu cu o problemă. Pe drumul judeţean 701, 
dacă nu mă înşel, între localităţile Tătărăştii de Jos şi Siliştea, sunt foarte multe curbe fără 
nici un fel de semnalizare. Acestea ar trebui semnalizate pentru că se produc foarte multe 
accidente. 
 Domnul preşedinte Gâdea Adrian Ionuţ. 
 Este în regulă, o să încercăm să rezolvăm acest aspect prin suplimentarea 
numărului de indicatoare. Domnule Piperea Victor, vă rog să notaţi. 

Dacă nu mai aveţi alte probleme, trecem la ultimul punct „Diverse”. 
 
Epuizându-se ordinea de zi, declar încheiate lucrările şedinţei şi vă mulţumesc 

pentru participare. 
 
 
PREŞEDINTE,         SECRETAR AL JUDEŢULUI, 

 
      Adrian Ionuţ Gâdea       Silvia Oprescu 


